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Verslag van de vergadering Adviesraad voor Sport van 19 mei 2021  

 
Aanwezig: John van den Berg (voorzitter), Catharina Abels, Rob van Bokhoven, Troy Douglas, Ron 

Jansen, Kees Mol, Rachid Najib, Soraya Samuels, Bart Volkerijk en Wendy van der 
Meijs (secretaris).  
Vanuit de gemeente: Jan-Willem Meppelink, Peter van Veen (directeur sport) 

Verhinderd: Wimar Bolhuis, Nynke Straatsma, Karen Bosch, Lisette van den Heuvel, Elvira 
Stinissen, Carola Uilenhoed. 
 

 
1. Opening 
De voorzitter opent om 19.31 uur de digitale vergadering en heet alle leden van harte welkom.  
 
2. Mededelingen / toegezonden stukken / voortgang 

2a. Mededelingen. 

De secretaris laat weten dat er diverse afmeldingen zijn: Carola, Nynke, Karen, Lisette, Elvira en 

Wimar. 

 

Peter van Veen (directeur sport) en Jan-Willem Meppelink (adviseur sportstimulering) zijn aanwezig 

namens de gemeente. John geeft hen het woord om de leden bij te praten over de meest recente 

ontwikkelingen voor sport aan de zijde van de gemeente. 

Peter start met de berichtgeving dat het vandaag een heugelijke dag is, want de sport mag weer 

starten. Peter is blij erom. Hij kijkt terug op de goede ervaringen om samen met de clubs contact te 

houden in de voorbereiding op de opstart van de sport. Ook waardeert Peter de contacten met de 

adviesraad in de lock-down periode om elkaar op de hoogte te houden. 

Ron Jansen reageert dat het openen van terrassen bij de clubgebouwen, problemen oplevert voor 

verenigingen. De regels zien er op toe dat de terrassen alleen voor sporters open zijn en bijvoorbeeld 

niet voor ouders. Dat is lastig te handhaven voor clubs en bestuurders. Peter begrijpt het probleem 

maar de gemeente is hierin slechts volgend in de maatregelen die vanuit het Rijk worden opgelegd. 

De voorzitter merkt op dat de Haagse sportverenigingen en sportparken vanaf 1 juli 2021 rookvrije 

zones worden ingevoerd. Een mooie mijlpaal. Peter reageert dat dit een afspraak is die volgt uit het 

Haags Sport Akkoord. Het is een goed initiatief, maar ook dit is voor bestuurders ingewikkeld qua 

handhaving. Het verschilt ook per sportpark. Zo is voetbal een sport, waar over het algemeen meer 

gerookt wordt langs de lijn, dan bij andere sporten. 

Ron bevestigt dit. Met name ook de ingang per 1 juli aanstaande geeft veel druk bij de bestuurders, 

omdat dit samenvalt met de nog geldende corona-maatregelen. Het is bijna onmogelijk om als club alle 

regels hierop na te leven. 

Peter van Veen vervolgt dat de gemeente de voorbereidingen treft voor een programma voor het 

opstarten van de sport : Back to Sports. Wellicht gaat het heten: Go Go Den Haag. Het is ook bedoeld 

als programma om de titel Sporthoofdstad van Europa te laden. Onderdeel hiervan is het organiseren 

van een congres, bijv. scheidsrechterscongres. Of de inzet van buurtsportcoaches en de impact ervan 

om mensen in beweging te krijgen. Hoe organiseer je dat? Hierover wordt over nagedacht in 

samenwerking met de Haagse hogeschool: Hoe krijg je de sport bij de mensen die niet sporten. Met 

Frank van Eekeren wordt gekeken hoe ze dat beter kunnen uitdragen.  

De voorzitter vraagt hoe ons advies over ADO naar het Zuiderpark is ontvangen. Peter van Veen geeft 

aan dat de gemeente er blij mee is. Op het moment dat het advies binnenkwam, was de gemeente op 

een hele andere manier betrokken bij het dossier van ADO. Door de wankele financiële positie van 

ADO is hij intensief betrokken.   
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Bart Volkerijk vraagt op welke manier de gemeente is betrokken bij de overname rond ADO. Peter 

reageert: de gemeente heeft standpunt dat het geen belang/betrokkenheid wil in de aandelentransactie. 

Gemeente is verhuurder van het stadion. Daar bouwt ADO ook huurschuld op. ADO is een bedrijf en 

moet zelf de problemen oplossen. De Chinese aandeelhouder voldoet niet aan zijn verplichtingen. ADO 

Den Haag is een WHOA-procedure gestart. De WHOA-procedure biedt perspectief op een doorstart. 

Met deze procedure kan de bestaande aandeelhouder, United Vansen, haar rechten verliezen. Peter 

sluit af dat we over ADO ongetwijfeld nog in gesprek blijven. 

Peter kondigt aan dat na veel overleg de Special Olympics Nationale Spelen doorgang krijgt. Dat was 

best even spannend. Helaas is een groot deel van de organisatie digitaal. In verband met de nog 

geldende corona-maatregelen moet de burgemeester specifieke toestemming verlenen om het sporten 

voor de deelnemers toe te staan. 

Het Olympisch Kwalificatie Toernooi voor beachvolleybal gaat ook door eind juni. Er is beperkt publiek 

mogelijk, maar de gemeente is enthousiast dat het plaatsvindt. Voor het Olympic Festival vinden ook 

alle voorbereidingen plaats. Er worden ook activiteiten bij verenigingen georganiseerd. Nu de atleten 

niet in Tokyo mogen, betekent dit een opwaardering van het evenement. Atleten moeten binnen 3 

dagen naar huis en komen dan direct naar het Olympic Festival waar een huldiging plaatsvindt. Dat kan 

een enorme boost geven aan het event. 

Verder noemt Peter het 3x3 basketbal in de Sportcampus, Streetsport SummerGames en het NK Judo.  

John complimenteert de olympische campagne rond Haagse sporters. De campagne ziet er 

veelbelovend uit. Peter reageert, dat het niet alleen gericht is op sporters, maar dat er breed aandacht 

wordt gevraagd voor de Hagenaars die ook zijn betrokken in de voorbereidingen, waaronder trainers, 

coaches en fysio’s. 

Peter licht nog kort toe de presentatie van het bidboek voor de Tour de France en de kansen voor het 

binnenhalen van het event. 

Met het oog op de voorbereiding van het sportmanifest van de adviesraad, geeft Peter nog een laatste 

opmerking mee. De gemeente moeten gaan bezuinigen, dat geldt ook voor sport. Heel veel taken zijn 

wettelijk vastgelegd. Dat geldt niet voor de sport. Dat wordt een uitdaging.   

De voorzitter bedankt Peter en Jan-Willem voor hun inbreng. Zij verlaten de digitale vergadering. 
 
 
2b. Vaststellen verslag bijeenkomst 29 maart 2021  
De voorzitter neemt het verslag door. Eén opmerking: Pjer Wijsman staat vermeld, maar die was niet 
aanwezig. Dit wordt aangepast. Er zijn verder geen opmerkingen.  
Het verslag wordt vastgesteld. 
 
2c. Voortgangslijst dagelijks bestuur 
Kees vraagt naar de fietstocht in het CID/Binckhorst. Wendy reageert dat hierover contact is gezocht 
met de Haagse Hogeschool, meer informatie volgt. 
 
2d. Overzicht toegezonden stukken.  
Ter kennisneming. Er zijn geen opmerkingen. 
 
3. Bespreken Haags Sportmanifest 2022-2026 
Er ligt een concept voor die is opgesteld door het bestuur. Het concept-manifest bestaat uit: 
a. droombeeld; een vergezicht van de sport in den haag in 2034 
b. visueel gemaakt met een praatplaat. 
c. een overzicht van top 11-adviezen. 
 
De leden worden gevraagd of er opmerkingen en/of suggesties op de volgende punten: 

a. Inhoudelijke informatie t.a.v. het wensbeeld. 
b. Adviezen voor de periode 2022-2026 
c. Adviezen voor de periode na 2026 
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De leden reageren met verschillende opmerkingen, hieronder een samenvatting.  

 

Ad. a. Droombeeld  

- Bart. Wie is de doelgroep? De politiek, sportclubs, anders? Dat bepaalt hoe je je boodschap wilt 
formuleren. 

- Catharina. Vond het heel verfrissend om een droombeeld geschetst te zien. Heel beeldend 
waardoor je je beter in het verhaal kunt verplaatsen en voor je kunt zien. 

- Ron. Een visualisatie met een praatplaat kan helpen om de discussie aan te gaan. Beter dan 
een pak papier. Het is losser en flexibeler, zodat je je boodschap ook beter kunt afstemmen met 
je gesprekspartner op dat moment.  

- Bart. Als de politiek je gesprekspartner is, wil je je adviezen benadrukken. Hoe komt de 
boodschap in top-of-mind? Dan is de geschetste droomsituatie ter ondersteuning.  

- Ron. In de politiek is het toekomstbeeld vaak niet helder. Soms kan het helpen om ze hierin 
mee te nemen. Catharina bevestigt dit.  

- Rachid. Geeft aan dat hij zich wel vinden in deze aanpak.  
- Rob. Wie hebben we nodig om impact te krijgen? Als we weten dat zij het lezen dan is dit een 

goede wijze. Een bewegend beeld kan ook helpen om je verhaal te vertellen.  
- Kees. Het droombeeld geeft energie.  
- Catharina. Maak het advies zo concreet mogelijk. 
- John. Oud-politici, waaronder Anja Overhoff en Koen Baart, hebben geadviseerd om in het 

advies ook verder te kijken dan 4 jaar. Alsook om de adviezen zo concreet mogelijk te maken.  
- Catharina. Er mist het inclusief sporten. Opmerking: Elvira kijkt op dat thema mee. 
- Bart. Het droombeeld is soms wel erg mooi geschetst. Het verhaal heeft een sterk sociaal 

wenselijke boodschap. Waar schets je de realiteit? Er zijn immers ook problemen. Advies is om 
de tekst zo compact mogelijk te maken, nu misschien wat lang.  

- Er ontstaat een discussie over verschillende inhoudelijke punten. De meeste leden kunnen zich 
vinden in het droombeeld. Welllicht in een later stadium nog een korte film aan toevoegen om 
de boodschap over te brengen.  

- De voorzitter merkt op dat op de korte termijn gesprekken worden gevoerd met alle politieke 
partijen. Een filmpje kan op de lange termijn nuttig zijn.  

- Bart. Tip is ook om aandacht te hebben voor de verenigingen. Zodat zij weten waar we als 
adviesraad voor staan.  

- Rob. Realisme is wel geboden. Misschien moet je bezuinigingen en de uitdagingen benoemen. 
Iets in de trant van: weging van kansen en risico’s. Dat alles leidt tot de volgende adviezen. Rob 
vult aan dat een publieksversie ook interessant is, misschien in samenwerking met studenten 
van het grafisch lyceum daar een bijdrage in spelen.  
 

Ad. b. Adviezen 

- Bart. Advies 1. Hoe wil je dat realiseren? Coördinerend wethouder is wellicht een beter woord? 
De voorzitter geeft het voorbeeld dat de adviesraad concreet wil voorstellen om nu 
daadwerkelijk te gaan ontschotten. Rob vult aan dat je dit ook ambtelijk moeten organiseren.  

- Soraya. Er mist nog inclusie. Zo kun je bij advies 4 toevoegen: toegankelijk voor minder-validen. 
- Bart. Voeg een jaartal toe waar mogelijk. Bijvoorbeeld ADO in 2022.  
- Rachid. Advies 10. Ooievaarspas omvat grote administratieve taak voor clubs. Met de 

Ooievaarspas vindt soms fraude plaats, dus er is wel aanleiding om controles toe te passen. 
- Bart. Laat sport in het onderwijs aansluiten bij landelijke aanpak.  
- Catharina. Vroondaal en De Uithof zijn ook enorme bouwprojecten, wellicht toevoegen. 
- Catharina. Studentenpas toevoegen?  

 

De secretaris reageert dat het prettig is om te ervaren dat de leden betrokken zijn en aanvullingen 

hebben op het sportmanifest. Dat maakt het manifest beter. Suggesties zijn nog altijd welkom. De 

punten die opgemerkt zijn, zullen waar mogelijk worden verwerkt. Leden worden uitgenodigd apart 

contact op te nemen als zij nog aanvullingen hebben. 
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4. TKN Advies ADO terug naar het Zuiderpark.  
Omwille van de tijd niet besproken. 
 
 
5. Stand van zaken vacature adviesraad voor sport 
Omwille van de tijd niet besproken. 
 
6. Rondvraag.  

De voorzitter en secretaris vergaderen vanuit de Sportcampus, waar de deuren om 21.00 sluiten. Met 

het oog op de tijd, geeft de voorzitter de leden een mogelijkheid voor de rondvraag. 

- Rob. Heeft een aantal opmerkingen voor het sportmanifest. Hij neemt telefonisch contact op. 

- Catharina. Wandelroute in de Binckhorst om proef te lopen. Catharina vraagt wie er mee gaan?  

-  Ron. De verschillende inzichten zijn goed. Het benadrukt de veelzijdigheid van de adviesraad. 

- John. Sluit af dat Lisette haar lidmaatschap bij de adviesraad dit jaar afloopt. In verband met 

een nieuwe baan buiten Den Haag zal zij haar lidmaatschap niet voortzetten.  

 
7. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.15 uur.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 


